

## TABLE OF CONTENTS 目 录

### 镍对赤泥还原铁组织和性能的影响

#### Effect of Nickel on Microstructure and Properties of Red Mud Reduced Iron

- 陈飞, 李一琦, 唐胜彬, 曾建民.....1061

### $\text{Eu}^{2+}$ 、 $\text{Dy}^{3+}$ 、 $\text{La}^{3+}$ 掺杂铝酸盐制备长余辉发光材料研究

#### $\text{Eu}^{2+}$ , $\text{Dy}^{3+}$ , $\text{La}^{3+}$ Doped Aluminum Acid Preparation Study of Long Afterglow Luminescent Materials

- 刘勤, 张万明.....1067

### 粗粒式建筑垃圾路基材料工程特性与应用研究

#### Study on Engineering Characteristics and Application of Coarse-Grained Construction Waste Subgrade Material

- 袁帅, 张磊, 高岳峰, 韦金城, 成永宁, 孙兆云.....1076

### 改性沥青防水卷材施工方法决策分析

#### Decision Analysis on Construction Method of Modified Asphalt Waterproof Coiled Material

- 张珊珊, 李建峰, 袁晓酒.....1082

### 量子点的制备及分散性研究进展

#### Research Progress on Preparation and Dispersion of Quantum Dots

- 曹源, 马向东, 刘军库.....1089

### 深冷处理顺序对 EM35 工具钢组织性能的影响

#### Effect of the Sequence of Cryogenic Treatment on Microstructure and Performance of EM35 Tool Steel

- 张国立, 李伟秋, 彭继华, 廖靖雯, 肖扬, 楚高洁.....1098